
, IA 56-156

OWEN also had advised the police that he had not kept at least 
one previous appointment that he had made with the FBI. Lieu­
tenant PINA urged OWEN to keep his appointment and to cooperate 
fully. He also informed OWEN at the outset of the interview 
of the existence of the court order in this matter that pro­
hibited anyone from discussing this case in public, especially 
on TV or to news media. At no time was OWEN ever requested or 
was it suggested to OWEN that he not keep his appointment with 
the FBI. As a matter of interest. Immediately upon his return 
to Los Angeles, Lieutenant PINA made available the results of 
his interview and the results of the polygraph examination which 
showed that OWEN was not truthful.

It is obvious that OWEN has either deliberately or 
otherwise misinterpreted the admonition set forth by the court 
that this case was not to be discussed with other than legitimate 
law enforcement authorities.

Ohls Is submitted for the Information of the Bureau.

- 2 -



OTTKINAU FORM NO 10 5010-104
MAY 1962 CCXTON
OSA GEN. REG. NO. V
UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
to : SAC, LOS ANGELES ($6-156) date: 7/9/68

from : SA GENE U DONAGHEY

subject: KENSALT

Re memo of writer dated 7/1 and 7/2/68 .

On 7/9/68, JOHN DOUGHERTY, Searching Investigations 
Division, INS, Los Angeles, California, provided the INS file 
I - 213, pertaining t^llegal immigrants, who have been picked 
up and deported. J

A se 
6/30/68, revea 
or FRAILAN MEG

£ch of these records from 6/5/68 through
,ed no names identifiable with JIARIO^UNO^

GLD 
(3)



Complaint Form
FD-71 (Rev. 10-2H5)

NOTE: Hand print names legibly; handwriting satisfactory for remainder.

Subject's name and aliases Address of subject Character of case

56-l$6#

Complainant *

GENE M
Complainant’s address and 

telephone number

1W N. Beverly Dr. 
Beverly Hills 
CR-1U393

Complaint received

pC2 Pcrson*i [XKrckpboftic

Date JlzJ^L^^ 3.z3,9ES*-

-”•2
•2s

G

Race Sex

OMale

(23 Female

Height Hair Build Birth date and Birthplace

Age Weight Eyes Complexion (

Scars, marks or other data

Facts of complaint
C said earlier this date he had been a tempting to make a phone 

call -from his residence phone (address .and number above). He said as he 
dialed he -realized there was already two other people on the line. C said 
he -felt this was funny as he has a private line, but stated this happens 
.rather regularly in that area of town.

C said he listened to the two men, one of whom addressed the - 
other only as ’’FRED” and their conversation went something like this, 
’’This Minister stuff is just bull shit.” C then tried to disconnected 
the call by hanging up his receiver* He came hack on and the two men 
were still talking. He said hello into the receiver and one of the man 
answered hello and then started talking again. He said, ’’We’ve got to 
get to the bld lady or the brother.” The other man then replied, “It was 
done to OSWALD and we.....” 0 then broke in again and the two parties 
both hung up.

C said he felt this should be reported for whatever it might be 
worth. He said he felt it had something to do with SIRHAN.

Action Recommended JUL 101368
FBI — LOS ANGELE

Philip S. Andrist



fn Reply, Please Refer to 
File Ne.

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

202 U.S. Court House 
El Paso, Texas 79901 

July 5, 1968

Alejandro Z^fdovosqui Zamora
*~—^*«^-—^^——**——»~——*—-r«-«—*—^—

On July 1, 1968, Lie. Norberto Salinas Navarette, 
Federal District Attorney, Juarez, Mexico, advised that 

had been found to be psychotic andonreceipt of 
specific instructions from Mexico City, had been
interned at the General Hospital for the Insane, Juarez, 
Mexico. Salinas noted he had made a recommendation that 

be sent to another institution more adequately 
equipped to handle juveniles, and he was advised that 
any decision in this regard would necessarily have to 
be made by the administrator of the hospital.

Salinas recalled that on realizing what
he had done by attracting so much attention to himself, 
openly admitted the entire story was a hoax, and he readily 
criticized newspaper reporters, administration officials, 
and police officers for being so gullible as to believe 
this fantastic story.

On July 5, 1968, Salinas advised that 
while in solitary confinement at the General Hospital 
for the Insane, had put together a rope from the 
mattress material located in his room and he hung 
himself. He was discovered dead at approximately 7:45 p.m. 
on the evening of July 4, 1968, by an attendant of the 
hospital.

1*

This document contains neither recommendations nor conclusions 
of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed 
outside your agency.

^- /^'>&6>O
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F S I

Date: 7/5/68
Transmit the following In

(Type in plaintext or code) 1

Via AIRTEL
(Priority)

TO: DIRECTOR, FBI (62-587)

FROM: SAC, EL PASO.(173-24) (P)

SUBJECT: KENSALT

Re El Paso airtel to the Bureau, 6/18/68.

Enclosed hcrewitl^o^th^Bureat^re 14 copies 
an LHM captioned ^^H^^HHM^H^^^'^h^ 

two copies LHH for transm^W^^^^gatTMcxico, and one 
copy for Bufile 105-168622. /

Enclosed fox* Los Angeles 
two copies each of a LHM.

and San Francisco arc

One copy of enclosed LHM is being disseminated 
locally to the following agencies:' U.S. Secret Service, 
El Paso; 112th MI Group and G-2, Ft. Bliss, Texas; OSI, 
Biggs Field, Ft. Bliss; ONI, El Paso; and USINS, El Paso.

R-88 Death Notice form submitted to the 
Identification Division,

6 - Bureau (Enc. 14)
(1 105-168622)
(2 Legat, Mexico) (Enc, 2)
Los Angeles (56-156) (Enc, 2) 
San Francisco (Enc. 2)

GFE/mep
(12)

2 - El Paso ,(173-24) (62-^616)

Approved: ^ Sent M Per
Special Agent in Charge

JUL a 1968



soto^weOPTIONAL FORM NO W , 
MAY 1962 EPITtON 
OSA GEN. REG. NO, 17 ___

UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
: SAC, LOS ANGELES (56-156)

FROM SA FREDRICK E. BECKER

date: 6/14/68

subject: ksnsalt

BUPihg the late night hours of 6/13/68 and/the 
early morning hours of 6/14/68 the following employees of., 
Slo^^ttssador^Hotel,^ 3400 Wilshire Boulevard7~Dcs Angeles, 
were interviewed. Results are set forth on individual 
302‘s.

ARTHUR MADDOX, Security 1

MAJOR W. HAYDET, Night Cleaning

EARTHA. DAVIS,

, FRANCE^? BA

JOSE CEJA, Dish
■MMedCMMM^UMUOUN—^.^ ^ JlXnU4 • -~ ^

ANTONIO ROSAS

Uniform Room

sher..

Dishwasher

ousekeeping

DAVID^ITES,^ Securi ty 

LLOYD CUR^T, Security 

JAMES ROTHBUR^, Security

^^SA^Telephone operator.

JOE TREP Dishwasher

The following employees of the late night shift were 
found to be of duty and scheduled to return to duty from 12 mid, to 
8:00am on 6/15/68 (the night of 6/14 -6/15/68) and it is requested 
leads for their interviews be assigned to the late night shift 
Agents working the night of 6/14/68 to the morning of 6/15/68.

1- Los Angeles 
FEB:feb 
(1)

SEARCHED ——-
SERiWn ^J7ivnr._-

JUN1 21958 
ret — uca anu^m

jesses



* £ CLARENCE G^AN, Security ^/^ / ^^/~/?7^ 

ll-^^fu^ / ALBERT?BUERR^ Banquet Houseman ^6°t - ^^'^^ 3>1

^ ph 4^ ^ ALEJANDRA Og^EZA, Di shwasher 72^-0^4 24 4.

J MITCHELL Bellman ^M/o S / 472-4/ -^^ ?V

-2-
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Date: 7/8/68 i
I

Transmit the following in. |
(Type in plaint ext or code) I

Vln airtel_____________________________ I
, (Priority) ।

------------- •---------- ------------------- _------------------ ----------- ------- ■_____;________ _______ _ ___ ______ -______ ____________L

TO: SAC, LOS ANGELES (56-156)

FROM: SAC, BOSTON (44-646)

SUBJECT: ' KENSALT
(00: Los Angeles)

For the information of Los Angeles, on 7/8/68, an 
unknown white male personally contacted the Portland, Me. 
Resident Agency stating he was from Calif, on vacation, but 
would not furnish identity.

' He stated he was at U. S. Senate visitors’ gallery 
on 5/23/68 and saw two men in reserved section of gallery. 
Shortly thereafter, an usher>?old the two men to move and 
they went to one side and stood alongside two women. During 
this time, Senator WONG fpom Hawaii vas speaking, but the two 
men were concentrating ozl someone else seated on the Senate 
floor. /

The unknown complainant further stated he saw 
SIRHAN SIRHAN’s brother on television recently and is fairly 
positive the two men mentioned above were SIRHAN SIRHAN and 
his brother. . , . , . .

No leads are being set out by Boston as corroboration 
of above information should first be done by Los Angeles.



F B I

D^: 7/5/68

Vja__AIRTEL____________________________ AIRMAIL 
(Priority)

Transmit the .following in ^____________________________ ___________
(Type in plaintext or eyde)

TO: SAC, Los Angeles (56-156)

U#JROM: SAC, Sacramento (62-76) (P)

/ SUBJECT: KENSALT

Re Los Angeles airtel to Bureau, 6/2

Pertinent photograph referred to in 
airtel was copied/and exhibited to pAVTUAVERB 
and^SZ^YJ3E^^ Manager, both with^UQ

.JforkersJOxgartf^ AFL-CIO (UFWOC),
Delano, California, on July 1, 1968. Both sta 
in the photograph was unknown to them.

Miss DE WITT was furnished copy of p 
to exhibit to organizers and officials of UFWO 
checked in and out of headquarters, and on Jul 
she stated that no one had, as yet, identified 
dual in question. She will continue to exhibi 
photograph to union members and officials, and 
advise if she receives any pertinent informati

^-Los Angeles a

2-Sacramento #
CNS:ela
<4> / /

'•«■>•* «* «M» Wo •••W*,W**«’*lll*wW-

4/68.

referenced 
Attorney, 

jted Farm
102 Albany, 

ted individual

hotograph
C as they 
y 5, 1968, 
the indivi- 

t this 
will

on.

S IT. h2Q-4£^^^ -
JUL 10 1968^

. FBI-LOS ANGELES



SC 62-76

LEAD:

SACRAMENTO DIVISION

At Delano, California:

Recontact SALLY DE WITT, Office Manager, UFWOC, 
for any additional information in this matter.

2
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OFTKHAt FORM NO. W 
MAY lt« COITION 
OSA FFMR (« CFR) 10l-ll-«

UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
TO SAC, Los Angeles (56-156) date: 7/8/68

re’"\)lw-
subject:

SAC, Sacramento

KENSALT

(62-76) (P)

Re Los Angeles airtel, dated

Enclosed for Los Angeles are 
FD-302s typed on a master.

Xerox copy of FD-302s being retained by 
Sacramento.

Los Angeles (Enc. 2) 
1 - Sacramento
WAW:rm /
(3)

Mo-wa«oi
Buy U.S. Savings Bonds Regularly on she Payroll Savings Plan



MZellCIEjX-^^  ̂ Ange left County Juvenile
Probation SepturtMWi ^33 ^uth Veroon^Avjnu^^^rLsg^h^^^^ 
previousL^^t^n^r his supervision

Manhat tai^^TOjec^Reaidtence (!O), C~ . an Meas Avenue >
■Aji«j)dc5 . CciXX^oxiiX^ l^een

placed with the MKB for residence by the ^^SRfln Department • 
The MIU is under the supervision of the Salvation Army** Mr.
EWJARD BOYLE of the Family Service Section of the Salvation
Amy is responsible for the (general supervision of these residents 
A Ml. KEN BAKER was at one tine in charge of the residence when 
GONZALEZ resided there*

came to the attention of the Probation
Department following hie arrest by the Los Angeles Police De* 
pertinent on October 2n> 1967# At that time he was taken Into
custody by the Los Angeles Police Department in the vicinity 
of Zonal and Mission Road in Los Angeles and charged with vio* 
lation of Section 601 of the Welfare and Institutions Code 
(transient)« According to the police report he was found wonder* 
inc without a settled place of abode* no visible means of exists 
ence or proper guardianship within the Los Angeles Jurisdiction. 
Upon Questioning by arresting officers^ he was found to be dirty 
and his clothes wrinkled and told officers he did not know the 
whereabouts of his parentsj had no moneyj had no way to support 
himself and had not eaten in two days. When Questioned by in* 
vestige tors he made conflicting and inconsisted0 events. 
Ke was evasive and refused to answer some questions. At first 
lie stated he was from Bolivia^ South America having left there
about three weeks prior to his arrest • He later stated he was 
from Colima> Mexico. He stated his parents came to Los Angeles 
leaving him at home and he stole 800 pesos from them and came to 
Los Angeles. He claimed not to know where his parents were and 
that he had an untie living in Los Angeles. He furnished the 
name of ARSIEiiJ^ a telephone number 75^-7202, whicli^
number proved to be nonexistent and no one by the name of BRISENO 
was located. I lp?^^^^^ known person to whom he could

juLr^i^

6/18/68 Loe Angeles, California Los Angeles 56-156

SA K. J. IA JEUHESSE, ro./nnb 6/18/68
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be released and he was in need or protective custody, this 
natter was submitted to the Juvenile Court. The court ordered 
he be made a ward of the Juvenile Court and was retained in 
Los Angeles County Juvenile Hall. Attempts by the Juvenile 
officers to locate his parents resulted in receiving a letter 
from his father, CRISPIN CURIEL WTOgA^atcd November 19, 
1967. According to Mr. WJMKDY,H^Hfather resides at 
353 General Nunez, Colima, Mexico.

The following Is an English translation of the letter 
received from CRISPIN CURIEL ZAMORA, the original having been 
written In Spanish:

"Colina - November 19, 1967

"Mr. Howard E. Brook
Los Angeles, California

’’Sir:

"I received yourTLetter dated November 10, 
informing me that my son was detained on October 
24 and that you wish to know what should be done 
with him. First of all I want you to know that 
I was glad to have news about my son, and I want 
to tell you a few tilings about him.

"Last year I sent him to secondary school 
here in Colina, but because he becomes angry easily 
he did not get along with his school companions and 
he only made enemies in school. He left from 
school without my permission and went to my sis­
ter’s in Mexico- Cuernavaca. He constantly took 
things from the house like: key (estllson?) 
remnants of cashmere, an electric shaver, and 
tilings of that kind. I know that he got to 
Cuernavaca asking for rides. When I found out

- <2-
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where he was I went to Cuernavaca to get him 
and he promised me that he would behave and it 
was arranged so that he would return to school 
and not loose the school year. Five or six months 
afterwards he started behaving the same way as 
before and started taking things out of the house. 
For the second time his mother went to Cuernavaca 
and it was then that his mother and myself decided 
to take him to Los Angeles, California, to see if 
we could get him into a school there. His mother 
took him to Los Angeles and it was decided that 
he would go to a school located on Figueroa Street, 
in Los Angeles -- and I think that he was even 
going to live there — but he did not want to go 
to that school and took $70. from his mother’s purse 
and escaped to San Francisco. You probably know 
already, from his record, that the Probation Depart­
ment of San Francisco took hold of him, and that 
his mother also, when he took the seventy dollars, 
went to the Probation Department of Los Angeles 
where I believe they also keep his record. The 
Probation Department of San Francisco returned him 
to Cuernavaca. When his mother found out that he 
was in Cuernavaca she went there after him. He 
wanted to continue studying, but his mother insisted 
that he did ’nt finish the year because she said 
that he was making too much fun of the school teach­
ers. He went to see the Director of Public Education 
of the state and he was excused and accepted again 
In school, but his mother was againstQit and she 
ordered that I would take him to my itencho and teach 
him how to work in the field to see If in that way he 
could change his manner of thinking. Mr. Howard, 
according to the information I have here, in school 
he is a very intelligent boy, the only thing wrong 
was the lack of guidance and control. I brought him 
to the Rancho to work with me and for four or five

- 3 -
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'Months he helped no very much like anyone else 
/ would have done. When I finished my harvest I 

(/ d^xt have any more work and then I had to leave 
for the United States accompanied by my wife.
I asked my son if he wanted to come with us in 
order to work. or if he would rather stay and 
study. He said that he wanted to stay and study, but 
his mother did not’Approve and asked me to take 

I/ him with us. I did’mt want to take him with me 
/ because I wanted tb-give him the last opportunity.

I came to United States with his mother and he went 
back to school. I know that he only studied for 

^ about two weeks and then he started getting things 
^ from the house again. He broke the lock of the

V desk and took my pistol and other things of little
value. This was the manner in which he left this

\ place. I sent 90 dollars for the support of my 
sons to the girl who was taking care of them. She 
had spent only about *00 pesos and the rest of the 
money she kept in the wardrobe — that I think were 
about t^(pa£ps —. Well, my son broke the lock 
of the wardrobe, took the money with him when he left 
here. Only today, I know about his ’^hereabout s, 
thanks to you, Mr. Howard. I to very grateful for 
this courtesy that I don’t deserve.

"No, MT. Upward, with reference to what I want 
to do about my son, I want you to know that right 
now I an doing Ite :harvesting of my crop and I will 
not finish doing so probably in the a nonth, since 
I have only five or six men helping me. It is im­
possible for ne to hire more men because I have a 
lot of com, and too many people will not do the 
work right since it is impossible for me all by 
myself to control them. This Is the reason why it 
will take me a long time to finish with the harvest. 
I also wish to tell you that it is Impossible for 
me to leave right now in order to get my son because
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"my economic situation is critical. I invested 
a lot of money in my land because I had to get 
it ready (cultivated). I owe the Bank about 
$40,000 (forty thousand pesos). I think that 
I will get twenty or twenty five from ny harvest. 
I had in mind to go to the United States after 
the harvest in order to work and pay the balance 
of the debt. Mr, Howard, I would like for you 
to help me with reference to my son only until I 
finish with my harvest, so that you can deliver 
him to me then and 1 can have him work with me, 
or maybee you can help me put him in a Military 
college. Mr, Howard, I beg of you for the sake 
of what you love most, don’t release my son, 
by himself, since God has been taking care of him 
until now 30 that he does not get into serious 
difficulty.

'Please excuse my long letter. I am, 

"Very truly yours, 

"(Firmando) Crispin Curiel Zamora1' 

According to Mr. vriNANDT^^December 8, 1967 a tele 
.■•rani- was sent to the parents of reales tine then to step
a notarized letter permitting hl^^ravel and a copy of his 

icate. No reply was received to that request.
then placed for residence at Boys Oasis, 40892 

Lake, Hinkley, California on January 18, 1968. This is a 
privately operated residence authorized by the Juvenile Court 
to accept Juveniles for residence and Los Angeles County pays 
for their expenses. He remained there until January 22, 1968 
when he ran away and was picked up by the San Bernardino Police 
Department on that same date as a runaway Juvenile. He was 
returned to the custody of the Los Angeles County Juvenile Hall



where he remained until March 22, 1968, when he was permitted 
to take up residence at the above mentioned MPR. On March 29, 
1968 he ran away from the MPR and on April 1, 1968 voluntarily 
surrendered himself to the custody of Juvenile Authorities. 
On May 21, 1968 he again ran away from his residence at MFR; 
his whereabouts since that time until June 17, 1968 were unknown 
and a warrant has been issued for his arrest as a runaway 
Juvenile.

On June 17, 19^8 at approximately 10:30
Mr. WZNANDY received a collect tclcphon^call froc^^^^^| 
from El Paso, Texas. At that time| |desiree^^kno^^ 
what would happen to him if l^jh^^^jeturn to Los Angeles, 
California. WDIAHDY ad7isedB|HHHhat a warrant was out­
standing for his arrest chargin^hin^flth being a runaway 
Juvenile and that he would be returned to the custody of the 
Juvenile Court and probably referred to the Calif orniaJJ^J^^— 
Authority (CYA). During the telephone c^ ersation 
advised VUIAMDY he was involved In international narcotics 
smuggling between El Paso. Texas and Mexico. He furnished as 
a Los Angeles "connection", . a restaurant called the Mexico 
Lindo, 2829 Washington Street, Venice, California. WINANDY has 
not attempted to verify the foregoing but did report It to a 
Sergeant RALPH ZAPPEY, Los Angeles Pol^^^^artment, Narcotics 
Detail. In the telephone conversation^^MH^^falso advised 
WINAIIDY he would show up in Los Angele^wWw^six hoars from 
the time of the telephone call^^WE^M)Y has received no further 
contact from or in behalf of^^^^^^^sincc that telephone call.

During the period of time he was a resident at the MFR, 
he attempted, on two occasions in May, 1968, to commit suicide 
by cutting his wrists. One of those occasions resulted in his 
hospitalization at the Los Angeles County General Hospital on or 
about May 8, 1968. He attempted another subsequent suicide by 
cutting his wrists sometime between May 14 and 22, 1968. On 
that occasion he leaped onto the roof of a nearby building 
threatening suicide and considerably upsetting other members of 
the MFR.



L 56-156

During the time he was a ward of the Juvenile Court, 
Il^’^Y m^^r^thcre is a notation indicating that the birth 

place ofJMMm^as verified as Ephrata, Uashtagton. WHIAKTY 
stated tha^Tunough he is 16 years of like
a 13 year old; is considerably very imraaturrt^MHPchronol­
ogical age and will do anything to get attention.

There is no indication in his file that he hrs 
associated or was acquainted with anyone by the name of SIBHAN. 
WINANDY advised that while residing at the MFR he was not con­
sidered reliable and frequently engaged in conduct and/or 
activities which could be characteristized as fantasy. He 
is further described as a white male, born November 10, 1951, 
weighing 119 pounds, is 5’7” tall and has dark wavy hair. 
There is no Indication in the file of any known associates of 
his in the Los Angeles area.
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Mrs. VICTORIA TIERNEY. 1558 33rd Avenue, Oakland, 
California, (cover by request), advised her concern regarding 
strohg pro-Arab factions in Los Angeles area. Opfe^GEORGE 
DE0, whose brother, name unknown, possibly JOHN, is Inspector 
of/Police, Los Angeles Police Department. GEORGE, extremely 
pro-Nasser, married to a Russian woman, namezunknown. Mrs. 
TIERNEY has heard him speak strongly against America and 
Jews and pro-Nasser and Arab. She believes he has emotional 
problems and has talked to pro-Arab youth groups in Los Angeles 
area. Father, JOHN DEBS, formerly owned clothing factory, Debs 
of Hollywood, and is well-known businessman. No indication 
rest of family is pro-Arab. Mrs. TIERNEY formerly resided 
at 1326-1/2 Catalina Street, Los Angeles, and was employed by 
the Debs of Hollywood factory. She voiced her concern that 
assailant not become another OSWALD and feels possibly GEORGE 
DEBS or acquaintances could be emotional enough io be a matter 
of concern for law enforcement authorities.

On June 7, 1968, TOOMAS MULLIGAN, JR.v 1833 Channing 
Way, Berkeley, California, employed/t Golden Gate Fields, 
Albany, California, as Head Usher, advised SA DAVID E. TODD 
that press reports indicated thatiSIRHAN SIRHAN had been 
employed at one time by the Rex^gfIsworth-Misch Tenney 
Thoroughbred Breeding Enterprises in Southern California. 
" " . , --------- --- / .. ■ /

MULLIGAN stated that about two years ago, while he 
was working at Del Mar Race Track, he learned that MISCH/TENNEY 
had been affiliated with som^ radical group, believed by Hirto- 
be the Peace and Freedom Party of Phoenix, Arizona, and that 
TENNEY had" attended a conation of this group at Chicago that 
year, arid had also passed out literature of the organization 
around Del Mar.

He stated he was reporting this due to the possibility 
that TENNEY may have had some influence on SIRHAN*s political 
views.

TENNEY is now a trainer of horses running at Hollywood 
Park.

not be
MULLIGAN requested that information reported by him

given to any racing or union personnel, since he was 
concerned that the fact he had made a report to F£If^fet,, , 
jeopardize his job.

INDEXED.

- M - 
COVER PAGE

SER1ALI2ED_JC^KIP_.
JUL 121^ 

FBI . |Qj ANGELES

0 6 "/J^'
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UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
to :

FROM t 

subject:

. SAC, LOS ANGELES (56-156-A)

SA LEROY W. SHEETS

KENSALT, CR

■ SAMIR M.

date: 7/9/68

Re St^/Louis teletype to Bureau 6/6/68. -

Referenced teletype set forth information from BOWIg£_Bartender, 
Playboy Club, St. Louis, Missouri, that on 6/3/68 indiviSuaPknoro as 
^SAMMIE££^ in club and made statement that he was leaving that
nighTTf^rChicago and California and stated "something big is going to 
happen within the next three days".

Investigation to identify and interview this individual has been 
negative and no additional investigation being conducted. In view of 
negative aspect of this investigation results are not being included in a 
report.

$6-156 - 523, 568

Results of investigation located in following serials:

56-156-A - 56, 63, 71, 79, 129, 133, 175, 200, 228, 
268, 27h, 288.

56-156-B -1&
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Memorandum
TO : SAC, LOS ANGELES (56-156) DATE: 7/1/68

FR0« • XU SAC, SPRINGFIELD (44-568)

SUBJECT: y KENSALT

Re Los Angeles airtel to Albany, dated 6/24/68.

Enclosed are thirty copies each of FD-302s reflecting 
interview of DUDLEY L./eeDLE on 6/7/68 and 6/12/68.

Los Angeles (Enc. 60/ (56-156)

2 - Springfield (44-568)

JLB/epp
(4)
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Date: 7/3/68

AIRTEL

Transmit the following in ____________^__—_—__—_—_-_^_~_——^ 
(Type Jn plaintext or code)

(Priority) 1

TO: SAC, LOS ANGELES (56-156)

levy FROM: SAC, SACRAMENTO (62-76) (P)

/'RE: KENS ALT

Re Los Angeles airtel to Sacrament

Enclosed herewith for the Los Angt 
9 copies of an FD 30y setting forth the rest 
view with KENNETH y' GIEG at Mettler Statior

It is to be noted that the multili 
the Sacramento Office is not in operation at 
it is requested Los Angeles xerox sufficient 
enclosed FD 302.

@- Los Angeles (Enc.9)^
2 - Sacramento .
HGR/sv » j 4

:o, 6/26/68.

jles Division are 
ilts of an inter- 
1, California.

Lth machine in 
: this time and 
: copies of

^ ^ ^ / ^ ^ Y^/

w ^^r^7'

Special Agent in Charge
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UNITED" STATES GOVERNMENT

Memorandum
: SAC, LosAngeles(56-156) date: July 11,1968

from : SA John R. Kellison

subject: KENSALT

Rememo of Amedee 0. Richards,7/8/68.

On 7/10/68, a check of Azpsa,Calif., area reflected that Kennedy 
headquarters in that town apeno longer open.

On 7/11/68, Ethel C^han was contacted telephonically at her 
residence in uarte. She advised that she did not believe that 
she could be of any further value in furnishing of info as she had 
furnished all that sne knew of the incident to an Officer of the 
LAPD. she said that she had identified a phbbo of Sirhan as one of 
three persons who had come into the Headquarters for Kennedy in 
Azusa on 5/30/68. She said that she recalled the incident'after 
seeing Sirhan*s photo in the paper because of the intense look and 
deep set of his eyes, ^he said that she could not recall the persons 
with him at the time taauauoa except that one was a female about 18 
with brownish blond hair and the other a boy,rant

She said these three appeared .in the office asking if Kennedy 
threecbntngetl bahiad/She advised that he had been scheduled to appear 
were coming to Azusa/ 
in Azusa but fell behind in his schedule and the appearance had been 
cancelled.

INDEXEOlZ*.
TILED.—VI

FBI - LOS AKGQFS

SEARCHED- 
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OSA OEN. A€a NO, 27

UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
to : SW, LOS ANGELES

Trom : SA William D. Andrews

date: 6/29/68

subject: KRNSALT

Re .Sacremento teletype to Los Angeles and San Francisco 6/28/68.

On 6/29/68 SA FTNLEY 0€ the SF office was advised that Sgt. LYLE 

L. SANDLIN is a member of the LARD Kennedy unit. SANDLIN had arranged to 

interview JERRY 0^^ in northern Calif. however had changed his plan to 

wait fop OWEN’^ ne turn to his residence tn Santa Ana. Same info, 

telephonically to SA RAY RIEHLE, Sacremento office 6/29/68.
On 6/29/68 Lt. R^v KERNE, LARD Kennedy unit advised calls had 

been received this date from t^ AP and DPI regarding press conference 

called by GFORGE T^aAVIS, SF attorney representing OWEN. In substance 

OWEN was to be interviewed as a witness in the Kennedy case who had 

received threatening phone calls. He was to be interviewed in Napa county, 

Calif, and during interview was to be masked to conceal his identity.

KEENE telephonically contacted DAVIS and advised him of the 

court admonition against discussing the case. He al so spoke with OWENn on 

the phone and OWEN stated he was returning Santa Ana next week and would 

contact the LAPD for interview on arrival.

OWEN previously contacted LARD (University Div.) 6/E/68 and 

related an account of meeting STRHAN and selling him a ho^se. His story 

was filled with insaxfcx inconsistencies and it is the opinion of LA’D he 

has no information of value in this matter. ■I I is- 
4

KEENE identified GEORGE T. DAVIS as an attorney connected with, the 

JACK KIRS^XE case and a onetime attorney for CAROL CTiESfflAJL. , » '

'^^y.^ '^^^^^ ^ ^-^^/ ^^ /^ ^^ /^^/^ ^^ev
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MAY 1962 EDITION
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UNITED STATES GO V^N aMENT

Memorandum
to :

FROM :

subject:

SAC, LOS ANGELES((56-156)

SA R. J. LA JEUNESSE, JR.

KENSALT

date: 7/5/68

X Attached hereto is a copy of an interview with JERRY. 
OWEN of 1113 North Ma-Les Drive, Santa Ana, California THe 
^iterviewwas conducted on 6/5/68, by the LARD and sets forth 
OWENS's alleged connection with a man he believed to by SIRHAN
SIRHAN.

The foregoing was made available on 7/1/68 by Lt. 
MANUEL PENA to SA LA JEUNESSE.

RJL/sdb / /(1) ^ SEARCH £0..-..—INDEXEO.
SERIAtlZ £D..4S*rfrtt 0 ....

FBI ■ IM.BUS



•Person (s) Interviewed: Date

Time

Business Address & Phone z
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Investigators making interview



STATEMENT OF JEiSX_Ctf^ O11T )«Hh‘Mar-Los^ Am, Calif.
Rhonet 639-O1m7d^~5-16-13, 6*, 215, A hair A bln eyes.
Merer arrested in Loa Angeles (claims he was arrested and ensnareted 
three tines). Church work - Evangelist; conduct services on Sunday 
at Calvery Baptist Church in Oxnard.
STATEMENT TAKE# AT UNIVERSITY DETECTIVE DIVISION 6-5-6* 5:00 PM.^^^?-

I left Santa Ana Monday, 6-3-66 around 1:00 PM, cane in on the freeway 

and turned off and stopped at the Coliseum Hotel on Santa Barbara and 

Figueroa where a friend of nine has a heavyweight boxer who stays by 

the name of Rip O’Riley, and ho asked no how X was getting along and to 

cone in and see if I needed any equipment from United Sporting Goods 

Store on Hill Street, downtown, Los Angeles. I went down and purchased 

a pair of boxing shoes and was taking then out to Hollywood to have some 

green shamrocks sewed on each side. As I turned over from 9th and Hill 

Street, I stopped at one of the lights and I was waiting for the light, 

one fellow walked up and reached out to touch a large chroae horse 

(ornament) on ay Chev pickup truck and he asked if I was going west and 

I said "yos" I was going out Wilshire over into Hollywood. They wanted 

to know if they could>ride end the two,of them jumped in the back of the 

pickup. When we stopped at the light at Western and Vilshire, there was

three or four young kids on the corner dressed hippie style (heads).

They both got out of the truck. One fellow (susp) asked if he could ri jo

up front with no. Ho appeared to. bo in his early 20*8, I thought he was

Mexican, dark bushy headed kid, looked like a Mexican, but spoke very good 

English. As wo went out Vilshiro he asked me if I could stop for a little 

while at the big hotel and stated that he had a friend that worked there, 

that he’d only be a few minutes. I waited about ten minutes and was reedy 

to go on my way when ho came across the street and got into the truck and 

he started talking about horses. He wanted to know if I had horses and 

what kind of horses. In the conversation he stated that he was an exorcise 

boy at the race track In the conversation I to' ’ him I was going to 

Oxnard to sell a Palomino horse that had been used to pony horses. I told



Matirnnt of Jerry CMS ' & b , ’
Page 2. |? ft^.^** U^^®

him that 1 was going to sail it for 3250., and he said he would like to 

buy it, cause if he had his own horse he could work at the track ponying 

some horses, and told me that I could meet him that night* We discussed 

where I was going to stay. I told him that I would be going to the faints 

and Sinners, and he seemed to know when I said on Fairfax, then he wanted 

to know if I'was Jewish and I said wno", ’’I’m not Jewish, I’m Welsh," and 

he said I have no use for Jews# He said that as a boy he lived in Jordan. 

He told me that he was raised in Jordan and left there when he was 13 or 

14 years old. In his conversation he seemed to be opposed to Jews and 

trouble. He said he would have cash at 11:00 PM that night. I came to 

the hotel and parked and he was across the street on the comer, Across 

the street was a carf 57j 58, or 59 Chevy, hard top, kind of off-wht, a 

dirty car. He went across the street. The girl that was standi.if on 

Wilshire and ’estern was there. The other fellow in the car got out. 

(Girl 20/21, 5/5» 140, chunky, wearing slack outfit, straight dirty blonde 

hair and needed a bath). He went across, talked to them, am came back 

and showed me a hundred dollar bill. He sail he was supposed to »et more 

money and he didn’t have the rest. He said ”1’11 buy the Palomino from 

you and give you $25O»n So I said I’ll go over .and stay in the hotel 

(St. itorits Hotel, 5849 Sunset Blvd, 467-2174, ’Im 203). I left a call 

for in the morning for 8:00 AM, cause he was to have the money at 8:00 * ,. 

to I got a phone call about five minutes to eight and I came out in front 

and the same.girl and the same guy said that he wanted the horse bad and 

if I could wait over until Tuesday night. He said sometning was happening 

at the ‘mbassador Hotel and he would take the horse and he asked me if I 

could get the boy a job at the ranch because he was a good rider. He was 

too heavy for a jockey. . I gave .him a card. I left. I stayed in Oxnard 

Tuesday night with some friends. I left Oxnard at 12:30 PM Wednesday.



Statement of Jerry 
Page 3.

I arrived at the Coliseum hotel at exactly five Minute* after three, dis­

cussed Kennedy tragedy with waitress. I began to look at Hollywood Citisen 

News and saw kids picture in the paper. I told the waitress that it loosed 

11k e the three same kids I saw the other night.

Q. What tine did you leave the Coliseum hotel!
A. Monday afternoon at about l:20ps or 1:30pm

Q. What was the name 'of the friend that you know that owns the coffee shop? 
A. Bert I io nr is

Q. Tou left the Coliseum coffee shop and you wont to a store to buy some 
shoes?

A. First I went by the Teamsters Gym and then I went to United Sportinf 
Goods Store, located at 9th and Hill.

Q. What tine was'that? ,
A. About 2:30pm or 3:00pm June ), 1968. .

Q. Tou went from United Sporting Goods Store, west on 7th St. to brand, 
north on Grand to Wilshire and west on Wilshire?

A. Tee

Q. What time did the two guys get into your truck at 7th ani urand?
A. Shortly between 2:45pm and 3:30pm.

Q. Two guys got in your truck; one of whom you have identified as the
1 fellow that has his picture in the paper. describe the other fellow.

A. Mexican or Latin, 23, three or four inches tailor and slimmer, lark 
hair, long hair, old Jacket, sleeves were different color from body 
of jacket, dark standard levis, shoes, nothin*' unusual. No mustache. 
Medallion around his neck, a taxi kid.

Q. Describe the short one.
A. Shorter kid I identified from the paper. He was wearing a sweat shirt 

(dk gry), light colored'pants (beige), bushy hair, in his 20*8, not 
over 22 or 23. They got in. the bac* of truck and I drove north on 
Grand and west on Wilshire to LaBrea.
The other kid got out on Western an! Wilshire, on the right hand 
corner. We stopped at the light and here stands throe or four xi is 
on the corner, including a blonde girl. The three or four kids on 
the corner appeared to know the two guys that were with you. The 
tall kid got out. ,

G. Jescribe the girl
A. Blonde, wearing slack outfit, (dk gry or blu), 20/21, Cauc. needed 

a bath, have stuff on neck and large wristwatch. Made a big fuss about 
the horse, (ornanent) Had sandals on. The same guy that was with 
her I saw later on that night.



fji^ I tw> Hi-,1 mJ' w^

Describe hie ,
Biggest of the whole bunch, gold turtleneck, fair suit, long hair and 
long sideburns, dark brown hair, straight and coined good* Ho was 
in his 30*s, pretty neat. greenish-golden irredescent suit, Matching 
pants, no mustache, medallion around neck, very neat, polished and 
manicured nails.

Describe the others
Two guys on the corner, extreme hippies, between 19/23, (whiskers, 
pants to knees, long hair).

Then what happened? ,
Wo stopped st the Ambassador Hotel for about ton minutes. He said >e 
knew someone that worked there and he’d only be a few minutes. He 
Started talking about the horses and he said he had to got some money 
lie said he would like to stop at the big hotel, he didn’t say tne 
Ambassador. Ho said I have a friend who is working there. He gets 
out and goes in. He’s gone ten minutes or- more. He came bac.< and 
thon he wanted to go but to Hollywood.

Did he say what his friend was doing in the hotel? 
He works in the kitchen.

Nas his friend male or female?
Friend was a male.

Was he dressed in the same clothing? 
Yes

Were you able to determine what entrance he wont into Ue hotel? 
No •

How long was he in the hotel? 
About ten. minutes.

When he got back what happened? .

After returning to car, we continued west to dosemont, ,north on Roso- 
mont to Vine, north on Vine to Smitty’s Shoe Shine, across from 
Hollywood market. I stopped at Smitty’s and he waited in the car.

Did Smitty’s see the kid in the car? . 
No

Thon what happened? ,
I went across the street with the shoes and when I came back that’s 
when he told me he’d meet me and have sone money and he really wanted 
the horse. I told him that I was going to the Saints and Sinners. 
When I said that, he said, where’s that, and I said on Fairfax and 
right away. He said that "heeb" town. I then drove north on Vine, 
oast on Sunset to the old bowling alley. He got out. I told him 
I’d meet him on this comer at 11:00pm that night. He was to have 
the £250. He said, I’m interested in buying the horse and I said, 
O.K. I’ll meet you here at 11:00pm toni^t and I left. At llpro 
night, across theatreet from the hotel, he was standing on the corner



I '1Statement of Jerry Owen 
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I backed the truck and he eaid, Just a minute. He went across the 
street and I could see from the lights that it looked like the same 
dirty girl, and they guy in the suit sitting at the wheel of the 
dirty Chev. He then came back and said, I got $100. He showed Me 
a hundred dollar bill. He said I'm suppose to get more money, but 
I can't ** it until tomorrow morning. He was very interested in 
getting the horse. I said if you are positive that you will take 
this hone for $250., I'll wait over, if not, don't waste my time. 
So I went over into the hotel across the street, registered and put 
a call in for 8:00am. A fellow called, who said he was phoning for 
Joe Sahara. I mot him outside at the parking let. There was the 
car, the same girl and guy (wearing the same yellow turtleneck shirt 
and same suit). Ho (guy in suit) said if you could stay over until 
tonight, he (susp) hasn't got his money.

.. The call received from the hotel was not to wake you up?
A. Ko, it was from them.

Q. When you went out to talk to these people, / at did they say aoout 
Joe Sahara?

A. Ke said that Joe got the message and that he was interested in buying 
the Palasd.no horse, and that he won't have the money until tonight. 
If I would wait over, it was a positive deal to take the horse.

Q. <hen you left, did you hear anymore from them?
A. Ko, not until now.

- Q. Would you know the girl if you saw her again?
A. Yes, 1 believe I would.

Q. Would you know the guy with the yellow turtleneck?
A. Yes, 1 would know those two.

Q. would you know the guy whose picture is in the paper?
A. I think three of them I could positively identify.

s. Maybe the tall kid who rode in. the back of truck?
A. I wouldn't be too positive, but they looked enough alike to be same 

nationality, or cousins or brothers. They looked like they were 
Mexicans.

Q, If you were to retrace your steps in a police car, could you do it?
A. I think I could retrace it all. I think the man. at the hotel saw me 

and the truck when I asked for a cheap room.

;, .Vas the kid with you when you stopped at the hotel?
A. . No, he'd left.

Q. Where did he get out?
A. He got out right on the corner by tho bowling alley. He told me, Illi 

moot you right here at 11pm and I said, I'll be here at Hpm sharp.

Q. When you left Smitty's you must have drove up to Sunset and turned 
right or left; going east again and drove down to the corner by tho 
bowling alley, did he seem to be familiar with the Go-Go Place?

A. Yes, he did ment*>n there's a girl place ov there.

- . ilMimWiitTii -i



FC-502 (Rev. 4-15-M)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/14/68

A review of Immigration and Naturalization Service 
(INS) File #A14232202 at San Francisco revealed fhat this 
file is the file of SAMEERA IBRAHIM SAMAN KHALAF, KHALAF, 
a female, was admitted/to this country July W, 1964 to 
join her mother CLAR« BUTRUS KHALAF. Her father is 
IBRAHIM SAMAN KHALAF, date of birth May 3, 1906, place of 
birth Ramallah, jordan, brother FAUD KHALAF, date of birth 
April 1, 1940 in Jordan and ADIB KHALAF, date of birth 
October 22, 19,41, Jordan. FAUD KHALAF lives in San Francisco 
at 750-6th Avenue and is in business with his brother ADIB 
doing business as the A-l Delicatessen, 1430 Haight Street, 
San Francisco.
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.... —-... —.................     ...Date dictated------------- --- -

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date,.
6/14/68

On June 12, 1968 ADIB KHALAF, 1423 35tl/Avenue, 
San Francisco, and his mother CLARa BUTRUS KHALAF, of the 
same address were interviewed regarding their knowledge of 
KHALAF.

Both stated that KHALAF is unknown to them. All 
of the KHALAFs in San Francisco are related to their family 
and none of them have this namei They said that there were 
also families with this same name in Chicago, Detroit, and 
Houston, to whom they are related. They were not aware of 
any KHALAFs in either St. Louis or Massachusetts. They 
both commented that KHALAF is a very common Jordanian name.

SEARCH EO_______ INDEXED***
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FP-J02 (R»v. :-2S-eO) FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

. Dato _:___ G/24/68

Mrs._ MARGE/fjODAK,16606 North 31st Street, Phoenix,' 
Arizona, was in t e rviewed at her place of employment, Motorola, 
Inc., 5005 East McDowell Road, Phoenix, at her request.

Mrs. KODAK advised that on the Wednesday (June 5, 
1968) following the assault on ROBERT F. KENNEDY while she; 
her daughter, Mrs. SHERIE LYNN DJEREDJIAN; and her son-in- 
law, HAGOP H. DJEREDJIAN, were watching television at the 
above 31st Street address, there was flashed on television 
a photograoh of SIRHAN BISHARA SIRHAN, as the assailant of 
Senator KENNEDY. Mrs. RODAK advised that at that time HAGOP 
DJEREDJIAN stated "I know that man." DJEREDJIAN further 
stated "Didn’t I tell you (Mrs. SHERIE LYNN DJEREDJIAN) 
two days ago that KENNEDY was going to be shot and HUMPHREY 
will probably be shot next and TED KENNEDY shot if he runs 
for office." • ‘

Mrs. KODAK advised that when sho queried DJEREDJIAN 
regarding these statements, he refused to discuss them with 
her. Mrs. KODAK admitted that she disliked her son-in-law 
intensely, advising that he never works and mistreats her 
daughter SHERIE and her grandson DAVID by SHERIE’s first 
marriage.

When re-interviewed on June 14, 1968, Mrs. KODAK 
advised that she has never reported to anyone that DJEREDJIAN 
was making approximately $70,000 a year or that he was traf­
ficking in dope. Mrs. KODAK stated that during DJEREDJIAN's 
early months of marriage to her daughter, that marriage was 
unknown to Mrs. KODAK and at the time she believed that 
DJEREDJIAN had her daughter under the influence of drugs 
because SHERIE would no longer listen to her advice.

o^^g^
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FD-J02 (R^v. J-2J-CC) FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dato —6/24/68__________

. M£-J£LCLV\eX^ North 31st Street, Phoenix
Arizona, advised that he does not recall watching television 
with his wife,, daughter and son-in-law, HAGOP DJEREDJIAN 
immediately following the assault of Senator..ROBERT F. KENNEDY.

Mr. KODAK does recall viewing on an unknown date 
a photograph of SIRHAN BISHARA SIRHAN on television, but ^ 
to the best of his knowledge, he can recall no statements 
by any member of his family regarding Vice President HUMPHREY 
or Senator TED KENNEDY being shot in the future.
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fd-302 (R^. i.».eo') FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dato_______ 6/24/68______

Mrs. SHERIELYNN DjWsDJIAN was interviewed at 
16606 Nortn31st Street, Phoenix, Arizona.

She denied thatAer husband made such statements ■ 
as related by her mother. Mrs. DJEREDJXAN stated that it 
was she who speculated two days before the actual assault 
on Senator ROBERT F. KENNEDY that he would be shot and fur-' 
thermore, it was she voicing her opinion that Vice President 
HUBERT HUMPHREY and Senator TED KENNEDY would probably be 
shot also. Mrs. DJEREDJXAN insisted that such prophecies 
were based exclusively on her own evaluation of these poli­
tical times and not because she has any knowledge such hap­
penings will, in fact, occur.

Mrs. DJEREDJXAN advised that her husband is in 
the United States on a visa from Beirut, Lebanon; that he 
came to the United States in 1958 and for a tine lived in 
Los Angeles. She believes that he went to Pasadena City 
College where he was active in American Foreign Crusade, 
allegedly an anti-Communist organization. She stated she 
married DJEREDJXAN on June 5, 1965, against the wishes of 
her mother and she believes her mother is very spiteful 
against DJEREDJXAN. .

Mrs. DJEREDJXAN stated that she and DJEREDJXAN 
lived in Detroit, Michigan, from the fall of 1965 until 
the latter part of May, 1968. In Detroit their residence 
for the last two years was 180 Vest Margaret Street, where 
DJEREDJXAN supported the family on infrequent perfume and 
record sales of his export-import company,.Zo-Jac, which 
he operated’out of his home, as well as frequent money orders 

.( received from his brother, Dr. ZOHRAB DJEREDJXAN, No. 28, 
Khodei- Hadjine, Beirut, Lebanon.

On 6/13 & 14/680l
SA HENRY F*  ALSTON & 

by SA COLIN M. DUNNIGAN/gle

• Hrs. DJEREDJXAN stated that during the last week 
of May, 1968, she and her husband and her son DAVID drove 
an unknown person's :car from Detroit to Phoenix, where she 
an^ David stayed while DJEREDJXAN drove the car to an unknown 
place in Los Angeles on June 3, 1968, after which ho returned 
to Phoenix June 4, 1968. She stated her husband has been 
having a great deal of trouble with the Inmigration and 
Naturalization Service (INS) regarding staying in this country
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and he knows a Mr. HEBBARD LAMPKIN (phonetic) of INS in 
Los Angeles. Mrs. DJEREDJIAN advised that her husband left 
Phoenix June 11, 1968, by Greyhound Bus to go to Eastern 
Oklahoma State College, Wilburton, Oklahoma, 'for simmer school 
and his temporary address would be Box 155, Wilburton, Okla­
homa. Mrs. DJEREDJIAN advised she received a telephone 
call from her husband June 12, 1968, at which time he ad­
vised he was at the college.

When re-interviewed on June 14, 1968, Mrs. 
DJEREDJIAN advised she had been mistaken about the dates 
of her husband’s traveling to Los Angeles. She now stated 
that DJEREDJIAN traveled to Los Angeles on May 27, 1968, 
and returned the following day, May 28, 1968. Mrs. DJEREDJIAN 
attributes her error in the dates to her faulty memory.

Mrs. DJEREDJIAN stated that it was she who made 
the statement that Senator ROBERT F. KENNEDY was going to 
be assassinated prior to the actual assault on him. She 
still insists that such prophecies as that Senator ROBERT 
F. KENNEDY would be -killed and the possibility of Vice 
President HUBERT HUMPHREY and Senator EDWARD KENNEDY ih 
the future were based exclusively on her own evaluation of 
the political times and not because she has any knowledge 
that such assaults will, in fact, take place.

Mrs. DJEREDJIAN stated that her husband fel,l asleep 
while sunbathing approximately May 29, 1968, in Phoenix after 

, his return from Los Angeles but that she did not obtain a 
prescription for him from Blane’s Pharmacy, 3100 East Bell 
Road, Phoenix, until June 3, 1968, because she believed 
it was only a slight sunburn.

Mrs. DJEREDJIAN denied she has ever taken any 
dr^gs and insists her husband has never trafficked’in drugs 
nor does she have any knowledge regarding a statement by 
her mother, Mrs. MARGE RODAK, to the effect that her hus- 
ban was making approximately $70,000 per year and not de­

claring same for income tax purposes.
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Mr. BLANE COOPER, pharmacist,- BLANE’S PHARMACY, 
3100 East Boll Road,/Phoenix, Arizona, advised that a review 
of his records indicated that on June 3, 1968, one SHERIE 
DJEREDJIAN obtained prescription No. 68592 for a local anas-, 
thetic which is frequently used to relieve the pain of sun­
burn.

Mr. COOPER advised the initials "BSE" on the pre 
scription indicate the price for such prescription was $1.95.

Mr. COOPER stated that he recalls that Mrs. SHERIE 
DJEREDJIAN, whom he knows from previous -business, picked 
up the prescription on June 3, 1968.

SEARCHED_____ IKDEKP..M /
SERIALIZED........ i^tt^.„r/L

Illi * ~ "

fi. m . iy.nK______

On 6/15/68 aI PHOENIX, ARIZONA__________ pilc # PX 175-19_________ '
■ • . la 56-156-

. SA COLIN M. DUNNIGAN /gle , 6/21/68 'by----------------------------------- ---------------------- -------------------------------Dato dictated------- _________________
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is tho property of the FBI and {$ loaned,to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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' UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
to : SAC, LOS ANGELES (56-156) date: 7/2/68

from ; a^AC<^HOENIX (175-19) ,

subject: Xj^yKENSALT

Re LA airtel to Albany, 6/24/68.
Enclosed for the Lp^ Angeles Division are stencils 

for FD-302/of Mrs. MARGE J0AK, MICHAELZRODAK, Mrs. SHERIE 
LYNN DJEWilM^MpUOPER.---------/-------- —--- ---------- :

^)- Los Angeles (E&^/f) 
1 - Phoenix .

CMD/gle 
(3)
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

hn, June 17, 1968

A copy, of a photograph of ABDELg^^ 
born August 19, 1947, Saudi, Ara'bla^Hayel"), was shown to 
DUDLEY L. DEEDLE, 100 North 81st Street^Belleville, Illinois, 
who was acquainted with the individual/giving the name SAMIR M. 
KHALAF. DEEDLE advised that due to the quality of the photo­
graph he could not definitely state whether or not it is the 
person with whoa he was acquainted. He advised he now readied 
that this person claimed to have just become 21 prior to their 
first meeting two years ago and claimed to be studying to be an 
eye doctor at St. Louis University, St. Louis, Missouri.

DEEDLE advised that the name appearing on the card 
furnished by the individual apparently was not his full name 
as during conversation he had spoken his full name which was 

’ lengthy but due to his rapid speech and accent, DEEDLE was 
unable to recall the name.

SA JOSEPH P,MC KINSTRAY /epp Oo^ ^^^ 6/13/68
This docvmenl cor.lams nei^er recommendations nor concisions of Mae FBI. H k the property ci »h« FBI ond Is ioned io yovf o^ency;
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^DUDLEY.L.ydfeEDLE,. 100 North 81st Street, advised about 
two and one-half years ago he met a young Arab at the Steeple 
Chase Roon, Chase Park Plaza Hotel, St. Louis, Missouri, and 
after conversation, mentioned that he was going to the Playboy 
Club, St. Louis, and the young man asked to go along. DEEDLE 
stated that over the next year he saw this young man fairly 
frequently at the Playboy Club where he was not admitted as a 
member, but was allowed to use the facilities on a cash basis. 
He stated he knew the nan only as "Sarnie" but furnished a business 
card given to him by the man which bore the name SAMIR M. 
KHALAF, A.S.P., St. Louis University, 3630 West Pine Boulevard, 
St. Louis, Missouri, 63108.

He stated he enjoyed conversations with this young 
man who stated that his father was Consul General ox* Ambassador 
from his country to the United States and indicated that the 
family lived in Washington, D. C., and that he had a sister 
there also. DEEDLE stated that the man was a "little windy" 
and ho looked up the name of the real ambassador from the country, 
not specifically recalled, and believed the real ambassador’s 
name was FARHAN.

He stated the young man quit coming to the Playboy Club 
about one and one-half years ago and he has not seen him since. 
The man gave the impression that he was in the Army Reserve 
or some similar organization in his own country and might have 
to serve in the Armed Forces and he assumed he had returned to 
his country during the Arab-Israli conflict.

The young nan had no automobile and was described as 
white male, 21 or 22, 5 feet 8 inches, slender build, olive 
complexion, black hair, clean shaven. He spoke fast and spoke 
fairly good English but with an accent. He also indicated he 
was engaged to a girl believed also from the Middle East, 
possibly residing in Washington, D. C., and commented that he 
had made one or more trips to Jordan or Arabia during DEEDLE8s 
acquaintance with him. He was always well dressed and claimed . 
that his father owned some supermarkets in Ohio, probably Akron^

6/7/68 ot Belleville, Illinois

by SA JOSEPH L. MC KINSTRAY /epp Dntn ^tftn,Of< -6713/68
Thh document coftfctAs neither recommendations oor coacIvsIoas of The FBI. If is the property of The FBI oM H looked to your ooeocy; 

• Pond its (patents Ore notice distributed ovtsMe yovf agency, . ■ / ' • : - , ' *‘ - •'
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DEEDLE stated he gave the man a ride to his dormitory 
on two occasions and he got out at the St. Louis University 
dormitory on the south side of the street one block south of 
Lindell and halfway between Spring and Grand Avenue and claimed 
to be a student at St. Louis University but did not mention 
what course he was taking.

DEEDLE stated KHALAF did not discuss politics to any degree 
but occasionally expressed a distaste for NASSER but was • 
generally complimentary toward American officials and claimed 
he had met a lot of prominent people in Washington, D. C., due 
to his father’s position.
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Memorandum
: SAC LOS ANGELES ^1^ date: 6/7/68

FROM : SA GEORGE F. BENZ

subject: KENSALT

The following investigation was conducted by
SA GEORGE F. BENZ, re the notations of interest from SIRHAN 
SIRHAN ’S wire-bound lined notebook.

1. Re item 11
On 6/7/68 SA BENZ determined that there is 
no address as 696 E. Green St, Pasadena, Calif, 
in as much as 690 E. Green St. is followed 
by 700 E. Green St.

2. Re item 12
Local phone directories contain the following:

H3!i2*Suca^ss, Los Angeles (£66-7669) 
b)LLOYJLX>yfe®.

87)85 Lockout Mtn (65U-2916)
c)LLOYD JOHNXaLKE&

cty (686-0066)

1023 S. B/hdy,West LA (^73-9181) 
^J^Y^^ALKBR,

13903 S. ChajQemagne
Bellflower > (866-0693)

fjLLOYD E. WALKER- horse training 
TS^T^Sy'&ridly Rd, Artesia(865-5317)< 
Efforts^to telephonically contact him 
on 6/7/68 produced negative results.

3. Re item 13
CSLA U178 -S advised SE LLOYD H. DUDLEY on 
6/7/68 that there is no number for a phone 
in Southern Calif, such as 81|l-3477

U. Re item 15 and 16
Search of the grey, orange, blue, green and 
brown phone directories for ttafi-JjjjL-Angslna. 
area produced negative resui<tsMn~i^^ 
to locate the following nam jssajuzeo^a-^leo-X/

aMfiIu§WVANINO 
bl dona don^ruma; FBI — LOS ANGELE:

^ -zy6- ^
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Memorandum
to : SAC, LOS ANGELES (56-156) date: 6-10-68

from : SA Phillip B. Deily

subject: KENSALT

Re Memo to SAC of SA Joseph C. Alston dated 6-5-68, items #24 
and #26.

.Mrs, Ali^ Allen, Assistant Registrar, Pasadena City College, 
’755533x537 California, advised SA/phillip J. Reilly on 6-10-68 
a publication captioned “"The oXirpon" and an institution called 
Simpson were of no significance' to her and that a check of 
available records concerning tnese items was . negative.

Special Agent Martin Philphott, IRS Intelligence, 300 N. Los 
Angeles, Room .5016, advised the writer this date that he would 
research available in the IRS Tiles regarding Sirhan
Bishara Sirhan, SSN ^^^^Hand make available for inspection 
by the FBI the informaWorniocaxed. He advised that this might 
conceivably take several weeks, and possibly Tess time, but that 
he would advise SA Francis J. Mullen, Jr. when he research was 
completed.

Los Angeles indices negative on “The Opinion”., and XXXKK indices / 
have no references identifiable with an institution called "Simplon"

PBD/pbd
(2)
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UNITED STATES GOVERNMENT

Memorandum
TO : SAC, LOS ANGELES (56-156) date: 6/11/68

. SA G.J. MOOREHEAD r KUM । •

subject: KENSALT

Rememo of SA JOSEPH C. ALSTON dated 6/5/68.

Itemr4 of rememo reflects that telephone 
number ”548-2136" was found by the Los Angeles Police 
Department/th' a wire-bound lined notebook from the residence 
of SIRHAN /SIRHAN.

SE LLOYD H. DUDLEY ascertained from CSLA /178-S 
that this number is/a published listing for G.C. KELLUM, 
330 16th Place, Cqsta Mesa, California. "" /

A reviw of of the notebook
mentioned above was made after the investigation which is 
set out below. This review shows that the telephone number 
as originally carried in rememo should have been SY 8*2136, 
which has been reported to be the phone at the SlSH^f 
residence. This memo is being written to show the investiga­
tion conducted for information purposes. It is conceivable 

■ that the LAPD could independently pursue the same investigation • 
and this is set out to show our investigation.

On 6/10/68, the waiter and SA E. RHEAD RICHARDS, JR. 
interviewed j^s~.^I^ at her residence, and were
advised she did not know/SIRHAN Br SIRHAN and had no knowledge 
of how her phone numberpad come to be in the possession of 
SIRHAN. She stated that prior to the arrival of the SAS at her 
home, she had telephoned her’husband at his employment, and he 
was equally at a loss to understand how this came to be.

rear 
HOFF •ER former

She state 
,d her numbe

that she recalls that a neighbor at her
and explained that this person, a CIARA 
of 327 Ogle, has not been seen by'TTer'Tor

____  „ year. She continued that HOFFELDER had 
rented a portion of her home to some "Arabs" and they were
still in residence. KELLUM stated that a Dr. - COyAN_in Costa 
might know the present whereabouts of HOFFELDE.

^^w(
SEARCHED—1—Jj^cXED. 
$ERlAUZ£O_/a<H’-'

JUL 111868
FBI** LOS ANGELES

JZ>«52- /^r
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Dr. X«J. (WAN, 1525 Superior Avenue, Newport Beach, 
California, was the/i interviewed by the SAS and advised that 
Mrs. HOFFELDER recently departed for a three (3) month visit 
to Germany.

SAS then proceeded to 327 Ogle Street, and determined 
that there are presently seven male Arabs from Yemen renting 
this residence. They are listed below; all POB's in Yemen.

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

ALI ZAB< DOB 9/15/39; 3 years in the U.S.; 
& yeas^at this address.

MOHAMED A^KED, DBO 10/15/50; less than one year 
in'^S1.! months at this address.

ALT . HUSS 
7 month

MOHAMED MO
•STOTTS

DOB 3/12/36; 4 years in U.S.; 
this address.

g, DOB 1/10/50; less than one year 
months at this address.

MOHAMED ALT HUSSEIN, DOB 11/15/41; 2 years in 
at this residence.

All AROB^YE, DOB 1/2/37; approximately 2 years 
"Ih U.SJf If months at this residence.

AHMED ALI H 
4r®SKtKs

S, DBO 6/8/37; 3 years in U.S.; 
residence.

A former resident came to.the house during our interview 
and he was interviewed. He is:

ISMAIL. HUSSEIN RIW, DOB 12/25/41, 2 years in country, 
lived at this residence approximately 4 months, but left about 
6 months ago and presenter resides at 308 32nd Street, Costa Mesa, 
California.

All persons stated that they have never had any 
knowledge of SIRHAN SIRHAN prior to seeing his picture in the 
papers and on TV after the shooting of SENATOR KENNEDY. They were 
all shown photographs of SIRHAN and stated that they did not 
know him.

-2-
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They explained that they were all from Yemen, and 
had no knowledge of SIRHAN, pointing out that he is a Jordanian- 
and that these countries are very distant to one another.

ALI ZABAH, who has been residing at this residence 
for the longest period of time, stated that Mrs. HOFFELDER had 
moved out of the house about one year ago, andihad subsequently 
sold the property. He said that prior to this, she had a phone 
at the house and that they have their own phone at the present. 
This number is 714 642-4946.

They expressed deep sorrow at the shooting of Senator 
KENNEDY and said the event was tragic.

There was a great deal of difficulty in conducting 
these interviews of these persons due to their extreme lack of 
English language ability.

-3-
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Memorandum
to :

FROM J 

subject:

SAC, LOS ANGELES (56-156) date: 6-11-68

SA Phillip' B. Deily \

KENSAL!

Re Memo to the SAC of SA Joseph C. Alston dated 6-5-68.

Agent, IRS, Intelligence Section, 
300 N7“XoT7m^ advised1 the writer on this date,' 6-10-68, 
that Secret Service had made an official request last Thursday, 
6-6-68, for information in the IRS files concerning Sirhan and 
members of his family. He stated that the possibility exists 
that the results of the research would be sent over to Secret 
Service by another section of IRS, in vhich case it would not 
be possible for him to notify the writer and make available the 
material before it is sent over to Secret Service. Philphott 
advised that in such event, it would be necessary to contact 
Secret'-Service for the information.

Philphott further advised that his investigation had disclosed 
Sirhan Bishara Sirhan and filed a tax return for the year 1967, 
and had a refund due. He stated that Sirhan had owed money to 
IRS prior to this, and that this amount would be deducted from 
the amount of the refund due Sirhan. Philphott speculated that 
the windowed U.S. -Treasury Department, IRS \d........' .’ .envelop obtained
from the residence of Sirhan by the LAPP was probably correspondence 
between Sirhan and the U.S. Treasury Department regarding the 
above.

SA Emmett E. Doherty was requested by the writer to contact either 
Tom Sherman or Stewart Knight of the Secret Service, stationed at 
LAPD Rampart Division regarding.the making available to the FBI 
upon receipt, the file or a copy of the file of the results of 
the IRS research of its files on Sirhan Bishara Sirhan.

PBD/pbd

Ml 1^8
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Memorandum
to :.

FROM :. 

subject:

SAC, LOS ANGELES (56-15$)

SA GEORGE J. MOOREHEAD

KENSALT

■date: 6/12/68

Re memo of SA JOSEPH C. ALSTON dated 6/5/68.

Item #5 of the list of items, numbers and names 
contained in the wire bound lined notebook obtained by the 
Los Angeles Police Department (LAPD) in/the SIRHAN residence 
contains the names TOM WALTER and TOM RATHKE. A

On 6/10/68, JOHN H./HANSON, Chief, TRPB, Los Angells, 
advised SA MOOREHEAD thaFon^ VALTER THOMAS RATHKE, 8372 
Stansbury Avenue, Panorama City, California, had made an appli­
cation for stall space in Hollywood Park in 1962.

On 6Z11/68 SA E. RHEAD RICHARDS-and SA MOOREHEAD 
interviewed Mp and M/s. ^jAWREN^^ MOORE at the above address. 
They advised/^Kat they haye redded at this location for (9) 
nine years and J^LTERJTHOMAS RATHKE, better known as Tom 
Rathke, is the newphew -of Mrs'. MOORE. RATHKE has used their 
home as his permanent residence even though he spends a good 
deal of his time traveling in various parts of California in 
connection with his work as a trainer and handler of horses.

They said that RATHKE is presently working at the 
Pleasanton, California Fairgrounds and resides at the Track 
Room at the Fairgrounds. T4ck

Mrs. MOORE said that her newphew had spoken of knowing 
SIRHAN SIRHAN in connection with some work he was doing at Santa 
Anita Race Track over a year ago. She said that RATHKE had 
referred to SIRHAN as "SOL”.

RATHKE had recently written to his aunt using P.O. 
Box 1055, Livermore, California, as his return address. He 
stated that he would be in Los Angeles after June 16th. Mrs. 
MOORE’S unlisted phone number is 892-7858.

The above information was telephonically furnished 
to SA RICHARD BUCARO and a lead set out forSanJErane-tseo. .

GJM/pih 
(1) ‘

JUL 11 Is60

cBl — LOS ANGELES




